

- The Consultants Price Waterhouse were selected for the administrative review based on their experience and proven expertise with this type of study, and a proposed methodology based on extensive use of management participation at all levels.

- A Suggestion Box was introduced.

- A telex seeking suggestions was sent to missions.

- A complete package outlining the organization, time frames and scope of the review is in the final stages of preparation. It will be circulated to all staff in Ottawa and abroad as soon as possible.

- Le consultant Price Waterhouse a donc été choisi sur la base de son expérience et de son expertise avec ce genre d'étude. Le consultant a aussi proposé une méthodologie qui impliquera la participation des divers niveaux de gestion du Ministère.

- Le programme Boîte à idées a été lancé.

- Un télégramme invitant des suggestions a été envoyé à toutes les missions.

- Une documentation complète portant sur l'organisation, les échéanciers et l'ampleur de l'examen est en préparation et sera disponible dès que possible à Ottawa et à l'étranger.

#### ADMINISTRATIVE INFORMATION

##### Brussels - Facsimile Numbers

The facsimile numbers for the Embassy and the Delegation to the North Atlantic Council in Brussels published in the November 1989 edition of "Canadian Representatives Abroad" are in error. They should read as follows:

Embassy: 735-3383  
Delegation: 245-2462

#### PERSONNEL INFORMATION

##### Collective Bargaining Financial Administration Group (FI)

The tentative agreement described in the Administrative Notices No. 1 of January 2, 1990 has been ratified and the collective agreement was signed on January 24, 1990 by the Treasury Board and the Association of Public Service Financial Administrators.

Further details will be provided to divisions and missions concerned when available.

#### RENSEIGNEMENTS ADMINISTRATIFS

##### Bruxelles - Numéros de télécopie

Les numéros des télécopieurs de l'ambassade et de la délégation près du Conseil de l'Atlantique Nord à Bruxelles sont erronés dans l'édition de novembre 1989 de "Représentants du Canada à l'étranger". Ils auraient dû se lire comme suit:

Ambassade: 735-3383  
Délégation: 245-2462

#### RENSEIGNEMENTS RELATIFS AU PERSONNEL

##### Négociation collective Groupe de la gestion des finances (FI)

Le protocole d'accord décrit dans les Avis administratifs n° 1 du 2 janvier 1990 a été ratifié et le Conseil du Trésor, et l'Association des gestionnaires financiers de la Fonction publique ont signé la convention collective le 24 janvier.

On fera parvenir, quand ils seront disponibles, de plus amples renseignements aux directions et missions concernés.